
27090 墙面游戏  · Plug it 
游戏元素 • Game elements 
福禄贝尔套装 · Fröbel Set 3+

套装所含配件如下：
�•�基于幼儿园发明者Friedrich Fröbel 

教育理念研发的多种几何形状：不同颜色的正方形、 
圆形、扇形、矩形和三角形。

第一个几何和数学以及创造性的自由游戏

有了Plug It“Fröbel套装”，孩子们可以以一种完全不同的方式发现和了解Friedrich Fröbel 
的基础形状理念。通过这种方法，以有趣和富有创造性的方式来让孩子们对形状(正方形，
圆形，矩形，三角形)以及关于形状间的几何关系有着初步的了解。

安装:将毛毡袋贴好并固定。将所有的福禄贝尔配件都放在里面。

游戏理念:孩子们可以自由地使用形状和几何图案，或者发挥他们的想象力， 
在游玩的过程中添加创造性的图案。

教育领域:创造力，数学思维，几何学的初步体验，精细感官运动。

提示:孩子们可以用游戏元素来学习和命名形状和颜色。让他们清楚初步的形状几
何关系 : 一个圆由4个四分之一扇形组成，或者2个正方形组成一个矩形。由于
本产品做工精良，孩子们也能通过触摸来感知形状。

First Geometry and Mathematics and creative free play
With the Plug It „Fröbel Set“, children can discover and get to know the world of Friedrich Fröbel  
and his basic shapes in a completely different way. In this way, the first geometric and mathematical 
relationships of shapes (square, circle, rectangle, triangle) are taught in a fun and creative way.

Set Up: The felt bag is attached and fixed. All the Fröbel parts now go into it.

Game Idea: The children can work freely with the shapes and stick geometric patterns or let their 
imagination run wild and attach creative patterns to the sticking system.

Educational Area: Creativity, mathematical thinking, first experiences with  
geometry, fine motor senses.

Tip: The children can learn about and name shapes and colours with the elements.  
The first geometric relationships are also made clear: a circle consists of 4 quarter 
circles or 2 squares make a rectangle.The children can also grasp the shapes very 
well haptically due to the great and high-quality workmanship.

Included in the set:
•	� Geometrical shapes based on the teachings of  

Friedrich Fröbel, the inventor of the kindergarten.  
Squares, circles, circular sectors, rectangles and triangles  
in different colours.

个个   | Pieces:
2个长方形，4个正方形， 
4个圆形扇形，4个三角形， 
2个圆形，1个“三角形” 
毛毡收纳袋，3 个固定插头

2 rectangles, 4 squares, 4 circular 
sectors, 4 triangles, 2 circals,  
1 felt storage bag “triangle”, 
3 fixing plugs

由两个三角形

组成的正方形

佛罗贝尔
的知识

A square 
consists of 2 

triangles!

FRÖBEL-

KNOWLEDGE!

对福禄贝尔的教育学感兴趣吗？
更多详情请见： www.beleduc.de

Interested in Fröbel Pedagogy? 
Find out more here: www.beleduc.de

20 
个个 |  pieces

SCAN ME!
快来扫我吧！



还有很多玩法待你去发现! 
更多好玩的游戏元素、 
更多的变化等你去探索!

© beleduc 2023
beleduc Lernspielwaren GmbH
Heinrich-Heine-Weg 2
09526 Olbernhau, Germany
www.beleduc.de

Made in China
EN71 and ASTM tested

Bitte Anschrift für Rückfragen aufbewahren.
Please retain for information.
Informations á conserver.
请保留包装材料上的产品信息。
Informatie te bewaren.  
Conservare per future referenze.
Guardar esta información para futuras referencias.

There is still so much 
to discover! More great 
play elements available. 
More variety and  
even more action!
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DE: Achtung! Nicht für Kinder unter 3 Jahren geeignet. Kleine Teile. Erstickungsgefahr. 
EN: Warning! Choking hazard -Small parts. Not for children under 3 yrs.
FR: Attention! Risque d’étouffement – contient des petites pieces. Ne convient pas à 
des enfants de moins de 3 ans.
ES: Advertencia! PELIGRO DE ASFIXIA! Contiene piezas pequeñas que pueden ser 
tragadas. No apto para menores de 3 años.
IT: Attenzione! Parti di dimensioni ridotte. Pericolo di soffocamento. Non adatto a 
bambini al di sotto dei 3 anni. 
NL: Waarschuwing! Bevat kleine onderdelen die verstikkingsgevaar kunnen opleveren.  
Niet geschikt voor kinderen jonger dan 3 jaar.
CN: 注意:注意: 内含小零件，不适合3岁以下儿童使用，以免窒息

EPA TSCA Title VI compliant for formaldehyde 
Conforme à la norme EPA TSCA Title VI pour le formaldéhyde
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